
DcH Esbjerg, bestyrelsesmøde – Agenda / Referat 

Dato: 18/6-2020 kl. 19.00 Sted: Karsten 

Deltagere:  Annie Lillie, Brian Klaris, Janni Kristiansen, Karsten Korsgaard Andersen, Helle Puggaard Mik-

kelsen, Dorte Storm Møller, Jane Gad Jakobsen 

Afbud: - 

Referent: Annie Lillie 

Næste møde dato: 17. august 2020 hos JGJ 

 Vi vil være hundeejerens foretrukne valg 

 Vi vil have de bedste trænere 

 Vi vil skabe sammenhold og gode rammer for vore medlemmer 

 Vi vil stå for kvalitet i vores konkurrencer 

 
Emne 

Dialog Action / deadline 

Opfølgning fra sidst 
 

Der er lavet et udkast til plan/ønsker for arealer og 
klubhus m.m. 

 

Formand  
BK 

Corona-status – vi kører næsten 100 %. Der skal 
dog opsættes holder med servietter + papirkurv på 
toiletterne og i køkkenet i stedet for håndklæder. 
3 dispensere og første portion servietter sponse-
res af Clubtan solcenter. 
 
Klubhuset er opmålt til 83,5 m2. Der må altså på 
nuværende tidspunkt være 41 personer. 
 
BK starter op med hvalpeteori efter sommer. 
 
Medlemstal pt. 189 - der forventes ca. 20 stk. mere 
pga. nye hvalpehold, men det bliver en lille tilbage-
gang på ca. 20 personer i forhold til sidste år. Det 
skyldes nok corona, og måske den nye opsætning 
på klubmodul. 
 
Esbjerg Kommunes årlige Sommersjov for 
børn/unge. De har opfordret til at foreninger mel-
der sig som arrangør af div. Aktiviteter for 
børn/unge. Fra DCH Esbjerg har tre instruktører 
meldt sig til at stå for et forløb. Der er mulighed for 
at få 4.000 kr. pr. dag og 80 kr. pr. instruktørtime i 
industriferien. Det skal dog endelig godkendes af 
kommunen. 
 
2022 DM i nordisk i kreds 4 – DCH Esbjerg melder 
ind på det, under forudsætning af opbakning fra 
kommunen. Der skal startes op med en arbejds-
gruppe allerede i 2021. 
Forhøre om kommunen vil give et tilskud – presti-
geprojekt. 
 

BK 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BK 
 
 
 
 
 



Kredsbestyrelsen udvides med to ekstra medlem-
mer – nordisk og nosework. 
10/8 – kredsrådsmøde: JGJ og AL deltager. 
 
Fryseren har været slukket på kontakten. Den er 
meget dyr i drift. Det blev drøftet om der skal kø-
bes en ny mere miljøvenlig. 

 
JGJ og AL 

Kasserer 
JK 

Der er søgt om ca. 20.000 kr. for kompensation for 
manglende medlemmer m.m. i forbindelse med co-
rona. Hvis vi ikke får noget derfra, så kan vi søge 
hos fonden Hoffmann. 
 
Der er pt. 80.000 kr. i overskud lige nu – det æn-
drer sig dog.  Det vurderes at blive et ok regnskab 
for 2020, trods corona. 

 

Sekretær og tilskud 
AL 

Aktivitetstimer skal udspecificeres til kommunen 
pga. corona. 
 

AL 

Træningsudvalg 
BK 

Carlo vil køre et klikkerhold for 6 personer i au-
gust for 100 kr. (medlem). Ikke medlemmer skal 
melde sig ind. 
 
Planlægning af vinterhold er så småt gået i gang. 
 
Onsdagsholdene har kørt overraskende godt. 
Fremover overvejes det, om holdene fortsat skal 
starte op forskudt. Det giver ikke så stort pres på 
banerne og i klubhuset. 

 

Konkurrenceudvalg 
DSM 

Der er styr på konkurrencerne den 3. juli 2020. 
Der købes en lille håndsprit, som dommer/hjælper 
kan få med ud. 
Der er søgt om arealer til nordisk konkurrence den 
15. november 2020. 

 

Køkken   
JGJ 

Opvaskemaskine: Der er ingen, der har der har 
meldt ind med, at de har en brugt, de vil sponso-
rere til klubben. 
Det blev drøftet at købe en ny/brugt opvaskema-
skine og evt. nyt køleskab og fryser.  
Der er også problemer med strømmen – det slår 
fra, når der kobles for meget på gruppen. Det un-
dersøges nærmere. 

 
 
 
 
 
JGJ + KK 

Arealer & hus 
KK 

Der er problemer med, at det sprit vi har, er for 
tyndt, så det løber ud af dispenserne. Der afprøves 
med noget gel. Der bliver fremadrettet håndsprit i 
flasker på bordet. 
 
Der er lavet en langsigtet plan med projekter/øn-
sker for klubhuset og banerne. Sti og lys er de pro-
jekter, der skal gøres noget ved først. 
 
Der er indhentet tilbud: 
Pris for sti 3 m bred 135 m lang: 
Maskinstation: 49.000 + moms  
Benny Andersen A/S: 35.000 kr. + moms 
 

KK 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Kontakte kommunen om de har nogle gamle lys-
master, de vil af med. 
 
Der kommer en arbejdsdag først i august. 

AL 
 
 
KK 

Aktivitetsudvalget 
HP + KK 

Grillaften onsdag den 1. juli, kl. 19. Pris 25 kr. Det 
slås op på facebook. 
Sommerfest er slået op – Der er ikke nogen, der 
har meldt ind som hjælper, ud over Gert. Festud-
valget kontaktes. 

HP 

Kommende projek-
ter/ønsker 

Se ovenfor.  

Den positive historie 
 

Skuret er blevet så pænt opryddeligt – stor tak til 
KK som fik god hjælp af Majken. 

 

Poten 15. maj + 15. 
august 
 

Der er endnu ikke kommet indlæg til bladet.  

Evt. 
 

  

 


